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Protokoll fört vid styrelsemöte med Katrineholms IF 
tisdagen den 2 mars 2021 kl 18.30  

digitalt via Teams 
 
Närvarande: Linda Sanderberg, Pernilla Sanderberg Miocic, Ebba Bennich, Helena 
Högbacke, Jasmina Cohodarevic, Ilwaad Aaden, Andreas Karlsson, Stefan Dajic 
 
Frånvarande: Filip Panic 
 
§1 Mötets öppnande 
Ordförande förklarade mötet öppnat. 
 
§2 Val av justerare  
P g a pandemiläget godkänner vi även osignerade och ojusterade protokoll  
fr o m december. 
 
§3 Föregående protokoll  
Genomgicks och godkändes. 
 
§4 Rapport från kansliet 
Chokladförsäljningen går bra. Endast 1 kartong kvar av den andra omgången 
vi beställde. 
 
Vi kommer inte att ta emot feriearbetare från Katrineholms kommun. Däremot 
kan vi behöva ha ledare till Summer Camp om den blir av i sommar. 
 
Fråga från kansliet om vi ska avboka Stadsdelsseriefinalen besvarades med ja från 
styrelsen. 

 
§5 Ekonomi 
Rapport för föregående period gicks igenom och vi konstaterade följande: 
 
Vi har ännu inte fått in alla sponsorpengar. 
 
Vi har betalat förra omgångens chokladbeställning, men med den nya omgången 
choklad räknar vi med att få in 25000 kr. 
 
§6 Coronaläget 
Nuvarande restriktioner gäller t o m 14 mars. 
 
 
 
 



§7 Sponsring 
Jasmina har mailat olika mataffärer och i dagsläget fått svar från ICA Nära 
som tyvärr inte vill att vi ska ställa kärl hos dem för de är rädd för att det blir 
trängsel. Linda ska kolla med Coop Norr. 
 
Vi har klart med flera företag och sponsoravtal ska skrivas. Linda och Pernilla 
fixar utskrifter. 
 
§8 Stadsdelsserien 
 
Stadsdelsserien kommer att träna fram till juni. 
 
Dags att titta på ledarförsörjningen för säsong 2021/2022. Styrelsen tar upp 
den återigen på nästa möte och funderar under tiden på kandidater. 
 
§9 Ungdomslagen 
 
Även här ska vi titta på ledarförsörjningen för nästa säsong. 
 
§10 HA/DA 
Styrelsen diskuterar anmälan till nästa säsong och ledare vid nästa styrelsemöte. 
 
§11 Utbildningar 
Efterfrågan på sekretariatsutbildning. Är det något ledarna kan hålla i?  
 
§12 Övriga frågor 
 

1. Pilotförening info 
 Linda informerade kort om detta. 
 

2. Nothing but net 
Information om att rusta upp Sveriges utomhusplaner för att få ut basketen på 
gatorna. Föreningar kan få bidrag från Nothing but net för att rusta och bygga 
upp nya basketplaner. Innebandyn är intresserade av att göra något 
tillsammans med KIF. Även Katrineholms kommun och SISU är intresserade av 
att ge bidrag. 

 
3. Katrineholmsveckans styrelse 

Vi behöver två nya representanter i Katrineholmsveckans styrelse. Styrelsen 
ger förslag på kandidater nästa styrelsemöte. 

 
4. Trygghetsvandring 

Andreas och Linda gick förra veckan. Det finns fortfarande möjlighet att anmäla 
sig. Vi går: 17-19 på tisdagar och 18-20 på fredagar. 
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§12 Avslutning 
Ordförande avslutade mötet. 
 
Vid protokollet                                                     
  
 
 
 
Helena Högbacke      
 
 
 


